
 

ACTA DEL CONSELL EDUCATIIU MUNICIPAL (CEM) DE SALT – 7 de juny de 2023 

 
Sessió: Ordinària 
Lloc: CFA Les Bernardes 
Data: 7 de juny de 2023 
Hora d'inici: 17:15h. 
Hora d'acabament: 19:35h 
 

Assistents  

President: Fermí Cunill Garcia, Vice-President del CEM 
 

 Representants sector Ajuntament 
 

Lluïsa Blanch Fulcarà - Grup Municipal PSC-CP 
Cristina Sibina i Nogué – Grup municipal Ips– CUP 
Núria Sala – Tècnica d’Educació Ajuntament de Salt 
 

 Representants sector Directors centres públics i Titulars centres concertats 
 

Xavier de Vega - Director Escola Silvestre Santaló 
Xavier Serra – Director Ins. Salvador Espriu 
Francesc Luque – Director Les Arrels 
Lourdes Triadó- Directora CFA Les Bernardes 
Anna Planella – Directora Escola Pia 
 

 Representants sector Professorat 
 

Joan Alsina – Institut Salvador Espriu 
Ester Vall – CFA Les Bernardes 
Anna Sanahuja – Escola Gegant del Rec 
Griselda Palomeras – Escola Gegant del Rec 
 

 Representants sector PAS - PAE 
 
Montse Cebrià – Escola Les Deveses 
Gemma Prats – Escola El Pla 
 

 Representants sector Famílies 
 
Margarida Solé – Gegant del Rec 
Esther Roca Casas – Institut Vallvera 
Sónia Fajula – Família EB LLedoner 
 

 Representants sector alumnat 
 

Ariadna Oya – Institut Vallvera 
 
 Representants altres àmbits educatius 

 
Taula Entitats Sector Social - Mònica Gibanel (Casal dels Infants) 
Taula Entitats Sector Social – Mireia Canals (Conarte) 
Taula Entitats Sector Social – Salima Abdessamie (Fundació Azahara) 



 Convidats 
 
Eva Aynó – Directora EB El Carrilet 
 

 Secretària 
 
Lluïsa Ferrer – Cap Administrativa Àrea d’Educació Ajuntament de Salt 

 S'excusen 
 
Natàlia Nadal – Directora de l’Escola La Farga 
Anna Fontanet – Professora EB Lledoner 
Tamara Delgado - Representant sector PAS - PAE 
Mostafà Shaimi – Família Escola La Farga 
Jaume Llunell – Família FEDAC Salt 
Karla Bagui – Alumna Inst. Salvador Sunyer 
Ferran Thomas – Representant EUSES 
 
Ordre del dia 
 

1. Presentació del Projecte Educatiu del CFA Les Bernardes. Visita al centre (10’) 
2. Benvinguda i aprovació acta de la darrera sessió (adjunta) (5’) 
3. Informacions generals / municipals (35’) 

a. Presentació dels membres del CEM 
b. Informació Preinscripció del curs  23-24  
c. Informació sobre les beques menjador 2023-24 
d. Projectes Educatius 

 

4. Trasllat informacions dels Grups de treball: (35’) 
a. Comissió participativa  
b. GT Educació 360  
c. GT Salt, Vila acollidora i educadora  
d. Proposta formativa curs 23-24 

 5.    Altres  

 
1.- Presentació del Projecte Educatiu del CFA Les Bernardes. 

 
S’inicia el CEM amb la presentació del projecte Educatiu del CFA Les Bernardes per 
part de la Directora del Centre.  
 
Ens informa que el Centre de Formació d’Adults és un centre públic de formació de 
persones adultes dependent del Departament d’educació amb més de 45 anys 
d’història i explica la formació que es fa al centre i que es resumeix en: 
 
L’educació General i l’Accés al sistema educatiu 

- Cicle d’educació secundària (GES/ESO) 
- Curs d’accés a cicles formatius de grau mitjà (CAM) 
- Preparació per la prova d’accés a cicles formatius de grau superior 
- Preparació per a la prova d’accés a la universitat per majors de 25 anys 

 
L’educació per adquirir competències transprofessionals 
 

- Llengua estrangera – 3 nivells 
- Informàtica -  Competic – 3 nivells 



 
L’educació per a la cohesió i la participació social 
 

- Llengua Catalana – 3 nivells 
- Llengua Castellana – 2 nivells 
- Formació Instrumental – 4 nivells: Alfabetització, Neolectors i Pregraduat 

 
Ens fa un recorregut pel centre. El centre disposa de dues plantes, a la planta baixa hi 
ha l’oficina, compartida entre la direcció del centre, personal administratiu i de 
consergeria i un total de 7 aules a la planta baixa, dues sales de professors i els 
lavabos. A la planta superior hi ha una sala de reunions amb ordinadors i una aula 
amb una capacitat de més de 22 persones. 
 
El centre disposa de 7 aules més 12 aules externes al centre, amb un total de 19 
professors i que anualment atenen aproximadament unes 2.000 persones. 
 
A l’aula d’informàtica hi ha un total de 18 ordinadors i informa que varen comprar 
tauletes que es van repartint segons les necessitats. 
 
Exposa la necessitat de disposar de més aules i més recursos. Estan a l’espera de 
que es faci realitat  la construcció d’un nou Institut de Secundària als terrenys de 
davant Les Bernardes, on disposaran d’aules per l’Escola d’Adults. 
 
2.- Benvinguda i aprovació acta de la darrera sessió 

 
S’inicia el CEM a les 17.30h amb la benvinguda per part del Regidor d’Educació de 
Salt, Min Cunill, aprovació de l’acta de la sessió anterior i a continuació la Tècnica 
d’Educació proposa una activitat dinàmica MENTIMETER.COM, consistent en que 
s’agrupin de 3 en tres i mitjançant l’aplicació exposin quins son per ells els valors 
educatius, amb el resultat següent: 
 
 

 
 
3.- Informacions generals / municipals 
 
a.- Presentació dels membres del CEM 
 



Es fa una roda de presentació de tots els membres assistents 
 
b.- Informació Preinscripció del curs  23-24 
 
 
 
En aquests moments estem al mig del procés de preinscripció, el dia 9 de juny es 
traurà el número de sorteig i el dia 12 de juny sortirà la llista definitiva. Els dies 13,14 i 
15 de juny les famílies que vulguin poden presentar reclamacions, la Inspectora Mercè 
Juanola les atendrà a l’OME per mirar de donar sortida a totes les reclamacions. 
 
Núria Sala, tècnica d’ensenyament de l’Ajuntament, explica com s’han repartit les 
places de NESE-A i NESE-B a i3. 
 

 
 
Anna Planella, directora de l’Escola Pia demana que s’expliqui que s’entén per NESE-

A i NESE-B, doncs molts dels assistents segurament no saben el que vol dir. 

Núria Sala procedeix a explicar el concepte de cada terme. NESE-A son els alumnes 
que tenen un dictamen que certifica la necessitat especial i NESE-B son els alumnes 
que es categoritzen per necessitats socioeconòmiques. (Article 54 del Decret 11/2021, 
de 16 de febrer, de la programació de l'oferta educativa i del procediment d'admissió 
en els centres del Servei d'Educació de Catalunya.) 
 
Min Cunill exposa que les famílies que cobren qualsevol ajut o beca menjador ja es 
consideren NESE-B. 
 
Es reserva 1 placa de NESE-A i 9 de NESE-B per escola. Les escoles que tenen grups 
amb més alumnes NESE-B és deu a l’existència de germans al centre. 
Des d’Inspecció del Departament i des de l’OME s’han fet diverses accions per a fer 
una detecció dels alumnes amb necessitats educatives i així fer una reserva de places 
equilibrada entre les escoles. 
 

https://portaljuridic.gencat.cat/ca/document-del-pjur/?documentId=893678


Min Cunill diu que cada cop s’ajusten més les ràtios, que han passat de 19 a 18 
alumnes per centre. 
 
Xavier de Vega, director de l’escola Silvestre Santaló, manifesta que quan el centre 
baixa de ràtio 20 alumnes per aula, la majoria de centres perden professorat i demana 
que el Consell Escolar faci força en aquest sentit, doncs la plantilla dels centres 
s’acorda des de Serveis Territorials i Barcelona. 
 
Francesc Luque, director de l’escola Les Arrels ressalta que efectivament baixar la 
ràtio comporta la pèrdua de mestres. Que han fet una demanda al Departament i que 
des de Barcelona no els han respost, que el Departament haurà de buscar altres 
opcions.  
 
Min Cunill informa que el Conseller d’educació Josep González Cambray en el 
moment de l’encàrrec de l’Acord de Ciutat i la visita a l’Ajuntament i a les direccions 
dels centres educatius del municipi es va comprometre a estudiar el tema de les 
dotacions de mestres, de moment sense resposta. 
 
Anna Planella, directora de l’Escola Pia fa incís en que a l’escola concertada la realitat 
és diferent de l’escola pública, la ràtio és superior 22 alumnes per aula i la dotació de 
mestres és més baixa que a la pública, que considera que pública i concertada han 
d’anar a una per poder donar assumir el mateix nombre d’alumnes i donar resposta a 
les seves necessitats educatives. 
 
Lourdes Triadó de l’escola d’adults indica que cada vegada tenen més alumnes amb 
dificultats i cap suport, que tenen alumnes a partir de 16 anys amb necessitats 
educatives especials. Que ho han dit a les diverses comissions a les que son presents.  
 
Eva Aynó, directora de l’escola bressol manifesta que la realitat és que les necessitats 
educatives especials comencen de 0 a 3 anys. 
 
Núria Sala explica que la preinscripció a secundària no ha patit cap variació respecte 
el curs passat i tampoc s’ha modificat la oferta inicial. Així que pel curs 23-24 hi haurà 
15 grups de 1r d’ESO amb ràtio 27 als centres públics i de 30 als centres concertats.  
 

 
 
Les places per alumnat NESE s’han respectat tret de casos de centres que tenen 
germans NESE. També es dona el cas de centres amb alumnes que van a la UEC. 



Lourdes Triadó informa que el període d’inscripcions a l’Escola d’Adults és del 20 al 28 
de juny, en horari de 10 a 12 i de 19 a 21 hores. I que el període de matrícules va del 4 
al 8 de setembre. 
 
c.- Informació sobre les beques menjador 2023-24 
 
Min Cunill exposa que el Consell Comarcal del Gironès és qui gestiona les beques 
menjador. Que hi ha hagut un canvi substancial, arribant a assumir el 75% de l’ajut. 
 
S’ha produït un augment de les beques menjador del 100%. 
 
L’empresa que gestiona el menjador escolar ofereix dos menús gratuïts per escola, 
l’Ajuntament ofereix dos menús més per escola a criteri de l’escola i de Serveis Socials 
 
La problemàtica més gran és l’espai. Al augmentar el nombre d’alumnes que utilitzen 
el servei s’han de fer diversos torns. Que aquesta és la realitat. 
 
Lluïsa Blanch pregunta si l’empresa que gestiona el menjador és la mateixa del curs 
anterior. Min Cunill l’informa que si. 
 
d.- Projectes Educatius 
 
Projectes municipals en horari lectiu 
 
L’ajuntament de Salt te dos convenis per a dur a terme projectes en horari lectiu: 
 

- Conveni per a dur a terme el Projecte Escoles Planters amb Conarte 
Internacional  

- Conveni amb la Universitat de Girona per a implementar la Càtedra Tekhné 
 
Mireia Canals, representant d’entitat d’arts (CONARTE) presenta el projecte Escoles 
Planters que varen iniciar-se al curs 2014-2015 i es varen implementar amb l’ajut de la 
Fundació L.C., posteriorment es va incorporar l’ajut de l’Ajuntament de Salt.  
 
Les Escoles Planters tenen una durada de 3 anys, els centres participants posen en 
pràctica una metodologia de treball en col·laboració amb un o diversos agents artístics 
del territori, que combina la intervenció directa d’artistes de les aules, la participació de 
l’alumnat a la vida cultural del municipi i la formació específica de l’equip docent en 
pedagogies artístiques. 
 
El projecte “Escoles Planter” de l’Associació ConArte Internacional consta de 3 fases: 
 
1. Fase de sensibilització: s’hi troben aquelles escoles que encara no han implementat 
el projecte i ConArte Internacional hi intervé de manera puntual perquè s’hi comencin a 
familiaritzar a través d’activitats puntuals com: 

 Participació de l’alumnat a espectacles i obres escèniques en el marc del 
Festival Temporada Alta i en d’altres equipaments del municipi; 

 Participació de l’alumnat com a públic de les mostres de final de cicle de 
“Planters”. 

 Promoció d’activitats extraescolars en el àmbit de les arts escèniques. 
 
2.Fase activa: s’hi troben aquelles escoles a les que ConArte Internacional hi treballarà 
durant 3 anys implementant el projecte “Escoles Planter”. A les escoles que es troben 
en aquesta fase, l’entitat ConArte posarà en pràctica una metodologia de treball que 
combina: 



 Intervenció directa d’artistes a les aules; 

 Espais de coordinació metodològica entre artistes, docents i l’equip de 
mediació de ConArte Internacional; 

 Formació del claustre docent en pedagogies artístiques; 

 Grups de treball amb els equips impulsors; 

 Assessorament dels equips directius amb l’objectiu de definir i introduir canvis 
estratègics en educació cultural que assegurin la sostenibilitat del projecte; 

 Participació a la vida cultural mitjançant sortides i mostres; 

 Avaluació continuada del procés i de l’impacte en l’alumnat. 
 
3.Fase de seguiment i acompanyament: s’hi troben aquelles escoles que ja han rebut 
l’acreditació d’ Escola Planter” i ja implementen aquesta metodologia en el seu dia a 
dia. ConArte Internacional ofereix assessorament puntual fomentant l’autonomia dels 
centres acreditats. 
 
Pel què fa a la Càtedra Tekhné, aquest curs s’ha iniciat un nou projecte a l’escola La 
Farga: BasketChangeUEMaker, en col·laboració amb el Club Bàsquet Salt, projecte 
centrat en el bàsquet. 
 
Aquest projecte te la finalitat d’oferir l’extraescolar de bàsquet a 10 nens i a 10 nenes 
de primària, els quals s’integraran en equips del club bàsquet Salt i alhora 
complementar aquets extraescolar esportiva amb d’altres com arts i idiomes. 
 
Per altra banda també es vol vincular l’extraescolar amb el currículum, treballant el 
bàsquet de manera transversal a les diferents matèries. 
 
Aquest projecte també el duran a terme una escola i un club de bàsquet de Grècia i 
Lituània i permetrà que els alumnes de tots els països participants puguin viatjar al 
llarg dels 3 anys de durada. 
 
Taller de suport a la selectivitat 
 
S’ha ofert aquest taller pel reforç intensiu per la preparació de les proves d’accés a la 
universitat (Centre d’Estudis l’Atzavara), en la modalitat científic-tecnològic i 
humanístic. Es preveia la participació de 26 alumnes que s’havien apuntat inicialment i 
finalment la participació va ser d’un total de 7 alumnes. 

Cristina Sibina informa que l’institut ja fa reforç per preparar la selectivitat, raó per la 
qual molts alumnes que s’havien apuntat van desistir. Lluïsa Blanch apunta que també 
s’ha ampliat l’horari de les biblioteques. 
 
Núria Sala comenta que potser cal un altre enfocament. 
 
Activitats d’estiu 
 
S’ofereixen activitats a medi obert per a infants i joves durant el mes de juliol a partir 
de les 18:00 hores, activitats planificades juntament amb la Fàbrica Jove, Tarda 
Oberta i Juguem? Patis i Places: complementen la seva programació. S’ofereixen 
diversos tallers, un de percussió, un de circ i acrobàcies, vòlei i bàdminton al Parc 
Monar, cinema a la Fàbrica Jove i demostració unitat canina de la Policia Local 
(pendent de confirmar) 
 
Tècnic de suport a l’absentisme 
 



Es tracta de suport tècnic en tasques relacionades amb l’absentisme del municipi. Un 
tècnic de la Fundació Sergi realitza un treball previ a l’inici de curs consistents en 
revisar la documentació aportada de tots els casos treballats a la comissió 
d’absentisme, protocol d’absentisme amb els referents d’absentisme de cada centre ui 
els cossos de seguretat, recollir propostes de millora entre els diferents agents i valorar 
amb la comissió les propostes de millora per, finalment, executar-les. 
 
Casal d’estiu per a joves 
 
Projecte finançat a través del PMOE consistent en la programació de tres casals 
 

- Casal de Cultura Urbana, és el segon any que es porta a terme, s’ofereix 
durant tot el mes de juliol per tots els joves interessats en la dansa urbana, DJ i 
grafiti.  Aquest Casal té molt èxit entre els joves 

- Casal de Dansa, que és el primer anys que s’ofereix durant la primera quinzena 
de juliol amb Nou Espiral 

- Casal de Circ, que s’ha ofert per primer cop i que s’ha anul·lat per poca 
participació. Se n’ha fet difusió en l’oferta municipal, però no ha captat l’interès 
dels joves 

 
Vull Català a l’estiu 
 
S’ofereixen activitats per promoure l’ús de llengua catalana combinat amb activitats de 
Piscina, Pump Truck i Tallers amb suport de teràpia canina, del 26 de juny al 21 de 
juliol, en horari de 9 a 13 hores a la Coma Cros. 
 
S’han ofert 30 places per alumnes de primària i 30 per alumnes de secundària i s’han 
quedat 46 alumnes de primària i 2 de secundària en llista d’espera 
 
Les aules d’acollida han portat molts alumnes. L’activitat té molt èxit, amb molts 
inscrits. Es proposa preveure més places en la propera subvenció. 
 
Tallers de Català per a l’estiu 
 
Tallers dirigits a joves de 16 a 20 anys que venen derivats pels diferents agents del 
municipi que intervenen amb joves. 
 
Es porta a terme del 3 de juliol al 25 d’agost. Durant el mes de juliol de dilluns a dijous i 
durant el mes d’agost dos dies a la setmana. Oferiran dos nivells, un d’alfabetització i 
un altre de nivell bàsic. 
 
Casal I2 “Saltem a l’escola” 
 
Casal organitzat entre l’àrea d’educació de l’Ajuntament de Salt juntament amb el 
projecte Materno de CBSGS 
 
El casal va dirigit a infants que el proper curs inicien I3 amb l’objectiu d’aproximar 
l’infant a l’entorn escolar de manera individualitzada i personalitzada per facilitar el 
procés d’adaptació al curs I3. També té l’objectiu d’iniciar dinàmiques de participació 
activa de les famílies a l’educació dels seus fills. 
 
El casal es porta a terme del 3 de juliol al 25 d’agost de 9 a 12 hores, amb un total de 8 
grups d’entre 10 i 12 infants ubicats en escoles de Salt. 
 



Gemma de l’escola El Pla pregunta si es prioritza l’escola assignada. Núria Sala 
explica que els nens aniran a l’escola assignada i a les mateixes aules de I3.  El 
projecte s’ha dissenyat de manera coordinada amb les tutores d’infantil de tots els 
centres i també amb el servei Materno del consorci de benestar social amb la finalitat 
de promoure que els infants assoleixin hàbits i tinguin més facilitat per incorporar-se a 
l’escola. 
 
4.- Trasllat informacions dels Grups de treball: 

 
a - Comissió Participativa de la taula de planificació local 
 
Min Cunill informa del que s’està treballant en l’Acord de ciutat i també s’ha contractat 
un tècnic expert en zonificació escolar, el qual elaborarà un estudien  relació a la 
zonificació, actualment el municipi és zona única. 
 
Respecte a l’Acord de ciutat, la comissió participativa s’ha reunit cada 15 dies des del 
mes de gener i s’ha elaborat un esborrany que s’ha traslladat a tots els agents 
socioeducatius del municipi perquè hi puguin fer aportacions. 
 
El dia 15 de juny esta previst fer la última reunió per tancar el document que 
s’adreçarà al Departament per tal que aquest doni resposta a nivell de singularitat del 
municipi. 
 
b - GT Educació 360  
 
Núria Sala informa que actualment els objectius i les propostes d’acció d’aquets grup 
de treball estan estancades i cal fer una revisió. S’ha preposat fer una revisió a nivell 
tècnic per mirar la viabilitat de les accions. Posteriorment es traslladarà als membres 
del GT per poder-hi treballar.  
 
 
c  - GT Salt, Vila acollidora i educadora 
 
Xevi de Vega informa del grup de treball Vila acollidora i educadora. Dona a conèixer 
la proposta formativa la qual consta de 4 accions. 
 

- 14 de setembre: Acte inaugural del curs escolar amb una ponència de David 
Bueno i amb actuació musical pendent de concretar. 

- Gimcana per als nous docents de Salt. 19 d’octubre 2023. Número participants, 
valoracions docents.  

- Guia de recursos socioeducatius. Desembre inicis amb període de formació 
obert fins el 19 de Gener 2024 

- Formació en temàtica antiracista. 19 de febrer de 2024.  
 
 
  



d – Proposta formativa curs 23-24 
 

 
 
 
 
 



5.- Altres 
 
Francesc Luque, director de l’Escola Les Arrels introdueix la problemàtica que suposa 
el fet de que a les aules hi hagi cada cop més alumnes diagnosticats de trastorn TEA. 
Que només a inici de curs ja tenen entre 3 i 4 alumnes diagnosticats i exposa que els 
cal suport a nivell de municipi. 
 
Eva Aynó, de l’EB El Carrilet, informa que en solen tenir 2 o 3 per aula, que és una 
realitat de la que se n’ha de fer ressò. Que considera una avantatge que els nens a 
primària ja van diagnosticats, que no és el cas de les escoles bressol.  
 
Gemma Prats, de l’escola el Pla comenta que els mestres no estan preparats per 
assumir aquests nens amb TEA a l’aula de I3. Sovint es troben també amb la 
resistència i negació de les famílies, que no accepten la derivació del seu fill/a una 
escola especial.  
 
Considera que es fa un bon treball en xarxa, però que als recursos de tarda que 
ofereix el municipi a través de les entitats: casals, centre obert infantil... els nens amb 
necessitats especials no hi tenen cabuda tot i que son nens que poden estar en grup i 
no tenen altres ofertes. Treballar per la inclusió en aquests espais és un bé pels nens, 
les famílies i l’escola. 
 
Exposa el cas d’un alumne de quart de primària, que utilitza cadira de rodes i és 
bastant autònom,  que no ha estat acceptat al casal d’estiu amb l’argument de que no 
tenen cap suport de personal per atendre al nen.  
 
Min reconeix que els recursos oferts fora d’horari escolar s’han de treballar més. 
Explica que el Casal d’Estiu de Joventut ofereix places per joves amb necessitats 
especials i que tenen una persona contractada per fer-ne el seguiment. 
 
En relació al cas exposat per Gemma Prats, demana que se li faci arribar el cas per 
poder veure quina és la problemàtica i buscar-ne la inclusió. 
 
Xavier de Vega de l’escola Silvestre Santaló exposa que se l’ha informat des de l’àrea 
d’Ensenyament de la comunicació de Serveis Territorials de la retirada de dos mòduls 
prefabricats de l’escola, per considerar que actualment són prescindibles un cop fet 
l’estudi dels espais i necessitats dels centres i aplicant les directrius de la Direcció  
General de Centres. 
 
Considera que la mesura els perjudica ja que no disposen de menjador a l’escola i 
disposar dels mòduls els permet guardar les bicicletes cedides per la Policia Local i 
que comparteixen amb altres escoles 
 
Que han contactat amb la Generalitat per parlar del tema i que no han obtingut 
resposta. Demana el suport de l’Alcalde per fer més pressió. 
 
Cris Sibina, en relació a Salt Educa i en el marc de la celebració del 40è aniversari del 
municipi de Salt, informa que el 7 de setembre es celebrarà un acte sobre Educació i 
Democràcia. Presentació llibre, taula d’educació i dem. Amb un Ponent francès. Que 
es tracta d’un acte molt potent juntament amb l’acte de benvinguda del curs escolar 
planificat el 14 setembre a la Mirona. 
 
Xavier Serra de l’INS. Salvador Espriu exposa que dels tres instituts de secundària que 
hi ha al municipi només un té aplicat el Pla estratègic digital d’un ordinador per alumne. 
L’Institut Vallvera i l’Institut Salvador Espriu no tindran els ordinadors fins al curs 24-



25.Ha fet reclamació a Serveis Territorials, amb poca esperança d’obtenir una 
resposta immediata.  
 
Vol que consti que a nivell de municipi aquest fet no és just i és discriminatori, que la 
realitat és que uns alumnes tindran ordinadors durant tota la ESO i els altres no. 
 
Francesc Luque, de l’escola Les Arrels incideix en que a primària sí que tenen un 
ordinador per alumne i que un cop acabada la primària depenent de a quin institut vas 
no poden disposar d’ordinador per seguir amb els estudis d’ESO. 
 
Mònica Gibanell exposa que comparen la realitat de les escoles, però que fora l’escola 
les Entitats es troben amb la mateixa realitat. La complexitat és tant dins com fora 
l’escola. 
  
Eva Aynó de l’EB el Carrilet informa que s’ha fet un treball important a l’OME 
conjuntament amb la Inspecció, treball que fins ara no s’havia fet i que les direccions 
de les llars d’infants estan satisfetes amb el resultat. 
 
Francesc Luque de l’escola Les Arrels pregunta en quina data es podrà tenir el 
calendari escolar, on es posaran els 5 dies festius de lliure elecció. 
 
Núria Sala informa que avui a Girona han tingut la reunió permanent del CEM i que no 
s’han posat d’acord a l’hora d’establir el calendari escolar. Que han sortit diverses 
propostes i que ens informaran de quina proposta ha estat l’escollida 
 

 
Xavier Serra de l’Institut Salvador Espriu ha tramés una proposta: 31/10; 07/12; 13/10; 
2 i 3/05. 
 
Joan Alsina, professor del Salvador Espriu vol que consti que li preocupa el calendari 
escolar del nostre país, per considerar-lo irracional en tenir en compte els festius 
nacionals i que aquests no es puguin acumular, per exemple els festius del 6 i 8 de 
desembre. Opina que seria bo que el dia 7 no fos festiu i que es reservés per repartir-
lo més racionalment durant el curs. 
 
Encetat el debat, podem destacar diverses consideracions en relació als festius i al 
calendari escolar que resumim a continuació: 
 

- El dia 20 de maig, proposat per Girona, és massa tard pels alumnes que fan 
cicles (Xavier Serra, director de l’Institut Salvador Espriu) 



- La conveniència de repartir els dies entre els trimestres de manera més 
equitativa (Esther Roca, representant de famílies de l’Institut Vallvera) 

- Respectar els ponts naturals per considerar que als alumnes no els va bé tenir 
classe entre dos festius (Griselda Palomeras i Anna Sanahuja, professores de 
l’escola Gegant del Rec, Anna Planella, directora de l’escola Pia) 

- El desgavell que representa per les famílies tenir molts dies festius seguits 
quan segurament no s’ho podran combinar per demanar festa en els seus llocs 
de treball (Mònica Gibanell, representant de la TESS) 

- Que fent els ponts naturals tenim tres festius durant el primer trimestre i per 
tant només en queda un per cada un dels dos trimestres següents, mirar de 
repartir-los bé pel descans d’alumnes i professors (Ester Roca, representant de 
les famílies Ins. Vallvera, Xavier de Vega, director escola Silvestre Santaló) 

- La conveniència d’anar amb el calendari que decideixi Girona, que potser sí es 
pot coincidir durant el període de Fires de Sant Narcís, però que potser en la 
resta no cal (Joan Alsina, professor de IES Salvador Espriu) 

- La necessitat de fer un descans al mes de febrer durant el carnaval. 
 
Es debat la necessitat d’anar amb el calendari de Girona, el regidor informa que 
sempre S’ha respectat fer els festius coincidint per un tema de proximitat i de facilitats 
per a les famílies que viuen i treballen en algun dels municipis així com per facilitar la 
mobilitat dels alumnes que viuen a Salt i estudien a Girona i al revés. Que s’ha fet tota 
la vida i que creu que es tracta d’un acord verbal, que ignora si existeix si hi ha cap 
acord signat al respecte. Establert pel bé general de la comunitat educativa i les 
famílies dels alumnes per a facilitar la conciliació familiar.  
 
Xavier de Vega exposa que el debat en relació als festius de lliure elecció ha servit per 
veure la complexitat a l’hora d’adjudicar-los tenint en compte totes les casuístiques  
exposades. 
 
No es procedeix a la votació de les diferents propostes i s’acorda que es prepararà 
una votació per GoogleForms amb les diverses opcions que han sortit durant el debat i 
que resumim a continuació 
 

- Adherir-nos al que decideixi Girona 
- Ponts naturals més el 2 i 3 de maig 
- Ponts naturals més el 9 i 12 de febrer 
- Ponts naturals més combinar un dia de febrer i un de maig 

 
Abans de tancar la sessió, Joan Alsina pregunta sobre l’acte d’educació planificat en 
motiu dels 40 anys, on es farà? El regidor explica que es farà a El Canal, i que el 
Comissari és en Miquel Berga, que ho està treballant amb Irene Rigau.  
 
 

 
La Secretària                 El Vice-President 
 
 
 
 
 

Núria Sala      Adrià Martín  
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